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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 
 
 
Datum:  Dinsdag 14 september 2021 
Aanvang: 20:00 uur 
Locatie:  Biljart- en Bridgecentrum De Hoog, Nieuwe Gouwe OZ 11b te Gouda. 
Aanwezige clubs: ADC Alphen a.d. Rijn: M. v.d. Klis;  
 Damlust Gouda: E. Prosman; 
 De Hofstad Dammers: D. vn Bommel; 
 DC VELO Wateringen: D. van IJzendoorn, A. Stoorvogel; 
 Denk en Zet Reeuwijk: H. de Knikker; 
 MDV Monster: G. v. Winkel; 
 RDC Rijnsburg: R.M. Kromhout, A. Schoneveld; 
  
Aanwezig bestuur:  R. Kromhout (VZ), A. Kruyshoop (WL), E. Hoogendoorn (PM), M. v.d. Klis 

(JL), G. v.d. Berg (CL), G. Berbee (AA), N. Muradin (SC). 
Gasten:      
Met kennisgeving afwezig:  J. Kos (DC Den Haag) en Van Stigt Thans. 
Verslaglegging:    Secretaris 

 

 

Agenda ALV 

01. Opening 
02. Vaststelling agenda 
03. Mededelingen 
04. Ingekomen stukken 
05. Prijsuitreiking 
06. ALV-verslag 2020 
07. Algemeen verslag 2020-2021 
08. Jaarverslag  
09. Controle Kascommissie 
10. Verkiezingen 
11. Begroting 2021 
12. Bestuursvoorstellen 
13. Verkiezing Kascommissie 
14. Wedstrijdzaken en diversen 
15. Bondsraad 
16. Rondvraag 
17. Sluiting 
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01. Opening 
− De voorzitter opent de vergadering met een hartelijk welkom aan alle aanwezigen.  
− DHD krijgt complimenten voor het initiatief “dammen met eenzame ouderen”. In Wateringen bestaat 

een soortgelijk initiatief. Het bestuur moedigt dit aan. 
− De voorzitter deelt mee dat LDC is opgehouden te bestaan 
− De voorzitter wijst op subsidiemogelijkheden voor het opstarten van een JeugdCup. Er kan een 

JeugdCup in de regio georganiseerd worden waarna de winnaars mogen spelen tegen winnaars van 
andere provinciale bonden. 

 

02. Vaststelling agenda 
Aan de agenda worden de onderstaande punten toegevoegd  

 Promotie- degradatie van de ZHDB competitie. 

 Voorstel restitutie contributie (in 2022 i.v.m. BTW heffing voor verslag penningmeester), punt 8A 

 

03. Mededelingen 

 Hans de Knikker en Erno Prosman schuiven iets later aan. 

 Robert van Diggele is met berichtgeving afwezig. 

 

04. Ingekomen stukken 
Geen 

 

05. Prijsuitreiking 
De jaarlijkse Dik Hooimeijer Prijs is onder applaus aan de Hofstad Dammers uitgereikt. 

 

06. ALV-verslag 2020 
Ter bespreking legt de voorzitter de vergadering het ALV-verslag 2020 voor. Het verslag wordt ongewijzigd 
vastgesteld.  

 

07. Algemeen verslag 2020 - 2021 
In het verslag zijn per abuis oude periodes vermeld, terwijl de inhoud actueel is. De data worden 
aangepast. De suggestie om het jaar van aftreden van bestuursleden te vermelden neemt het bestuur over. 

 

08. Jaarverslag (gecombineerd met punt 12) 

− De penningmeester licht de posten toe en geeft aan dat veel zaken niet zijn georganiseerd, maar dat er 
toch kosten zijn gemaakt. De Damschool is wel doorgegaan.  

− Onder applaus wordt het jaarverslag goedgekeurd. 

  

09. Controle Kascommissie 
De penningmeester leest het verslag van de kascommissie voor, inzake de controle van de boekhouding 
van de penningmeester. Er blijken geen onregelmatigheden te zijn  geconstateerd en daarom stelt de 
kascommissie  voor de penningmeester décharge te verlenen over zijn gevoerde beleid. De vergadering 
gaat onder applaus akkoord met deze beslissing.  

 

10. Verkiezingen 
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Conform het aftreedschema zijn aftredend de Competitieleider (Guido) en Penningmeester (Erik). Naar 
aanleiding van het aftreedschema hebben zowel Guido als Erik zich wederom beschikbaar gesteld voor een 
nieuwe termijn. Het bestuur stelt voor Guido en Erik weer te benoemen. Alle aanwezige leden gaan onder 
applaus akkoord. 

 

11. Begroting 2021 
De penningmeester legt de vergadering de begroting 2021 voor ter bespreking, waarna enige uitleg wordt 
gegeven. Vanuit de vergadering komen geen bezwaren naar voren, op grond waarvan de begroting wordt 
vastgesteld. 

 

12. Bestuursvoorstellen 
De ZHDB heeft weinig activiteiten kunnen organiseren. Zo zijn bijvoorbeeld de ZHDB kampioenschappen, 
het snel-dammen en de bekercompetitie niet georganiseerd. Een activiteit die, weliswaar in aangepaste 
vorm, wel is doorgegaan, is de damschool. De dambond heeft algemene uitgaven gehad waaronder een 
bijdrage uit het promotiefonds, bestuurskosten, bankkosten en de afdracht aan de KNDB. 

De ZHDB vindt het billijk de verenigingen eenmalig te compenseren voor de minderkosten die er afgelopen 
jaar gemaakt zijn. Het bestuur stelt voor de afgedragen contributiebetaling over het eerste halfjaar 2021 te 
restitueren. Dit vindt plaats door verrekening met de contributiebetalingen over het tweede halfjaar 2021.  

Voor de verenigingen betekent dit een teruggave van € 3 per senior-lid en € 1,50 voor een jeugdlid. Op 
grond van de ledenlijst per 12 september 2020 wat als basis voor de contributie-inning over het 1e halfjaar 
2021 heeft gediend, komt dit op een totaal aan minderkosten van circa € 1.300 voor de ZHDB-begroting.  

Uit de vergadering komt naar voren dat het boekjaar waarbij de inkomsten kleiner zijn dan € 20.000 de 
voorkeur kan genieten, omdat op deze wijze de BTW heffing achterwege kan blijven. Dat zou dan kunnen 
betekenen dat er geen restitutie voor de 1e helft, maar voor de 2e helft van 2021 plaats vindt. Het bestuur 
neemt dit mee voor de eerstvolgende bestuursvergadering en geeft aan dat de KOR ook als gevolg heeft 
dat de ZHDB geen BTW administratie hoeft te voeren. De penningmeester zal een aantal opties uitwerken  
en daar verslag van doen. De optie dat het dammen valt onder Cultureel Erfgoed en daarmee van de BTW 
wordt vrijgesteld is iets van de lange termijn en wordt daarom in dit stadium gepasseerd.  

 

13. Verkiezing Kascommissie 
Dick van IJzendoorn en Hans de Knikker zijn per abuis lid van de kascommissie. Maurits Meijer was lid en is 
per abuis gepasseerd. Maurits Meijer en Hans de Knikker zijn (voor het laatst) lid voor volgend jaar. 
Reservelid is Dion van Bommel (DHD) 
 
14. Wedstrijdzaken en diversen 
Voor de provinciale competitie geldt dat de nr 1 promoveert en de laatste degradeert. 
De Covid regels van de KNDB zijn leidend (zie protocol Verantwoord Spelen) 
Voor de jeugd is een redelijke groep aspiranten (13-16 jaar) beschikbaar en zullen daarom toernooien voor 
het voortgezet onderwijs worden georganiseerd.  
Voor de online kadertraining van de KNDB zijn 3 deelnemers vanuit de ZHDB aangehaakt. 
Deelname voor de provinciale competitie wordt door een groot leeftijdsverschil gehinderd. Gedacht wordt 
aan meerdaagse toernooien, waarbij samen wordt gegeten gecombineerd met ontspannende activiteiten 
zoals samen stappen of samen varen. 
 

15. Bondsraad 
Over dit agendapunt kan het bestuur niets aangeven, behalve wat tijdens het voorzittersoverleg is 
besproken over de ambitie om meer vrouwen aan het dammen te krijgen. (ZHDB heeft daar geen 
zeggenschap over). 



Pagina 4 van 4 
 

De KNDB gaat zelf over contributie-inning, waarbij leden betalen aan hun eigen vereniging, regionale bond 
en KNDB (de KNDB spreekt in de eigen statuten over regionale bond in plaats van provinciale bonden). 

    

16. Rondvraag 
Dion vraagt het bestuur na te denken over kampioenschappen per leeftijdscategorie op provinciaal niveau. 
Het bestuur zal de Interesse hierover peilen en bij Dion de wens hiervoor verder uitvragen. 
 
17. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde bedankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun inbreng, wenst hen wel 
thuis en sluit daarmee om 22:00 uur de vergadering. 
 


